

# BSL系列精密矫正机

产品名称	BSL系列精密矫正机
公司名称	东莞市申易达工业机器人有限公司
价格	.00/台
规格参数	品牌:恒力 型号:BSL-100 矫正速度:15m/min
公司地址	广东省东莞市塘厦镇林村里牙塘工业区二区一路165号
联系电话	0769-87931901 13902695409

## 产品详情

BSL系列精密矫正机

BSL SERIES PRECISION STRAIGHTENER

特殊结构 Special Structure :

1、两段式矫平，捲料矫平过程中（头端—尾端）中途不须再作矫平之调整，可确保一致相同之平坦度

Two sections type straightening device,it is no need to adjust straighten function when rolled material is under straightening process (from start to end).To ensure the material at same flatness completely.

2、捲料未经过矫平消除应力是无法生产出良好之衝件，唯有将捲料矫平，消除应力才能达成

Fine electric parts can not be finished with high accuracy only good smoothing of coil material may be accomplished.So thin materials need to be straightened,and stress moderately removed.

3、经过本机较平后，可将材料修正成向上向下弯曲或平坦

After straightening, materials can be curved upward or downward of flat easily.

4、滚轮两侧轴端之培林卷用免油式无须润滑之设计，耐磨且不会有油渍或脏污附着之困扰

As bearing of work rollers are of oil lubricating free type, there is no trouble of the adherence of oil or dirt.

5、传动装置由变频器（循环控制）可与冲床速度同步，平稳的送料

The driving unit is controlled by inverters (cycle control to feed smoothly at a speed synchronized with the press).

BSL系列精密矫正机是特别设计予需要矫正薄不锈钢，钢片或样铜片等厚度较薄之材料，为达到完满的效果，机械设计不断研究加以改良，选用精密轴承及高精度矫正滚轮来看，克服以往矫正厚度较薄材料之困难，滚轮镀铬，高精度，非常耐用

The "BSL" Series Precision Leveler was developed especially for thin materials of other types with difficulty to straighten. The Leveler equipped with multiple hardened and high precision straightening rolls for highest performance.

Hard-chrome-plated rollers, low wear and long operating life.

售前：提供技术服务咨询、客户服务中心、帮您轻松了解产品知识

售中：分布全国枢纽的物流中心、销售服务中心等、技术支持中心，即时处理订货、销售、产品应用等相关环节，以高效率满足客户需求

售后：顾客投诉，2小时内响应；产品质量两年保修，如有质量问题可以提供退换服务